※ 本校分為 中英文幼稚園部(ACK)及 英語普通話幼稚園部(EPK), 所設教育局資助計劃安排如下:

### 一、中英文幼稚園部(ACK)

#### 中英文幼稚園部幼兒班(ACK1)學費

本校擬向教育局申請 2019-2020 年度中英文幼稚園部幼兒班扣取政府資助後收取學費全年\$10,530 (分 10 期繳交),實際金額以教育局核准之數額為準。

#### 注意事項:

- 1. 本部 參與「免費優質幼稚園教育計劃」。
- 2. 全年學費共10期。
- 3. 原則上,學費按該學生首年入讀的學費為準,並每年參考物價調升生活指數調整。

申請人如報讀中英文幼稚園部,必須於2019年9月至11月向教育局申請「2020/21幼稚園入學註冊證」,詳情請瀏覽教育局網頁。本校中英文幼稚園部會按教育局的指引以「幼稚園入學註冊證」作為K1註冊文件。

# 二、英語普通話幼稚園部(EPK)

## 英語普通話幼稚園部幼兒班(EPK1)學費

本校擬向教育局申請 2019-2020 年度英語普通話幼稚園部幼兒班學費全年\$51,900 (本校按此呈交學費調整申請,並會以教育局批核之數額為準),分 10 期繳交。實際金額以教育局核准之數額為準。

#### 注意事項:

- 1. 本部不參與「免費優質幼稚園教育計劃」。
- 2. 全年學費共10期。
- 3. 原則上,學費按該學生首年入讀的學費為準,並每年參考物價調升生活指數調整。

Our Kindergarten has two sections: <u>Anglo-Chinese Speaking Stream Kindergarten Section (ACK)</u> and <u>English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section (EPK)</u>. Below is the scope of application of the EDB subsidy scheme:

1. Anglo-Chinese Speaking Stream Kindergarten Section (ACK)

### Tuition Fee of ACK1

The School intends to make an application to the Education Bureau for setting the 2019-2020 tuition fee of ACK1 as \$10,530 to be paid in 10 installments (after deducting the subsidisation received from the government). The actual amount will be subject to the approval of the Education Bureau.

### Remarks:

- 1. The Section **has participated** in the "Free Quality Kindergarten Education Scheme".
- 2. The tuition fee for the whole school year is to be paid in 10 installments.
- 3. The payable tuition fees will be the same as that in their year of admission. Tuition fee will be adjusted annually only with close reference to the consumer price indices.

Applicants who would like to apply for ACK Section are required to make an application to the Education Bureau for the "Registration Certificate for Kindergarten Admission 2020/21" from September to November 2019. Please refer to the website of the Education Bureau for details. The "Registration Certificate for Kindergarten Admission" will be used as the registration document for our ACK Section according to the guidelines of the Education Bureau.

2. English-Putonghua Speaking Stream Kindergarten Section (EPK)

## Tuition Fee of EPK1

The School intends to make an application to the Education Bureau for setting the 2019-2020 tuition fee of EPK1 as \$51,900 (The School has made the application regarding the adjustment of the tuition fee which will be subject to the final approval of the Education Bureau.) to be paid in 10 installments. The actual amount will be subject to the approval of the Education Bureau.

#### Remarks:

- 1. The Section has not participated in the "Free Quality Kindergarten Education Scheme".
- 2. The tuition fee for the whole school year is to be paid in 10 installments.
- 3. The payable tuition fees will be the same as that in their year of admission. Tuition fee will be adjusted annually only with close reference to the consumer price indices.